
Sessió 14/03/2024
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 14 DE MARÇ
DE 2024.

Hi assistiren les entitats i senyors/es següents:

Club Patinatge Artístic Cocentaina: Raquel Soto Blasco, Club Bàsquet Iris Contestano: Noelia Selles Valor, Club
Pilota Cocentaina: Joan Antoni Company i Albors, Associació Grup d’Esplai Esportiu Futbol Sporting Contestà:
Gustavo  Moltó  Domínguez,  Centre  Excursionista  Contestà:  Javier  Domínguez  Cascant,  Hoquei  Club
Cocentaina:  Patricia  Mullor  Jordà,  Club Ajedrez  Cocentaina:  Joaquín  Corbí  Martí,  Club Ciclista  Rafa  Valls:
Andrés  Pascual  Motos,  Club  Ye  Faky  Futbol  Sala:  Xavier  Albero  Molto,  Club  Caza  y  Tiro  la  Moderna
Contestana: Juan Ujaldón Reche, Peña Madridista El Comtat: Juan Silvestre Beneito,Soca-Run Club d’Esports
de Muntanya: Pau Vela Valls, CD Po Eun Cocentaina: Jesús Pérez Fernández, Club Deportivo Handbol Comtat:
Leticia Ferrando Ribelles, 
G.P.M. Popular: David Miró Aljaro, G.P.M. Compromís Cocentaina: Xavier Linares Valor, G.P.M. PSPV-PSOE:
Juan Francisco Masanet Valls.

President:
Adrián Botella Juan

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina, a les dènou trenta hores, del dia catorze de març de 2024, es reuneixen a la sala polivalent al
pavelló del Poliesportiu Municipal, les persones i entitats esmentades, totes elles integrants de l’Assemblea del
Consell Local d’Esports.

1. Aprovació acta sessió anterior.

S’aprova per unanimitat. 
    
2. Jornades Esportives Esport-On 2024.

Adrián.- pren la paraula per comentar que l’edició d’aquest 2024 serà el divendres 31 de maig, 1 i 2 de juny.
Hem estat repasant la programació que es va dur a terme en l’edició de 2023 i  per a aquesta nova edició
voldríem repetir, i a poder ser ampliar, amb la participació per part de tots els clubs membres del consell o el
màxim possible. Per tant esperem propostes per part de les entitats i que hi haja una màxima participació. La
idea és que l’activitat  per  la  nit  del  divendres estiga  enfocada als  adults  i  que durant  el  dia  de dissabte  i
diumenge matí es duga a terme tota l’activitat programada amb protagonisme dels més menuts.

Ximo Corbi.- pregunta que com ells per a la seua activitat que la realitzen fora a l’exterior, que si podrien tindre
alguna carpa o similar per a poder tindre un poc de zona coberta. I també pregunta per si de nou hi haurà zones
lúdiques per als menuts al voltant de la competició esportiva.

Adrián.- contesta que ho tenim en compte i mirarem si podem fer alguna cosa respecte a la zona de ombria per
a l’activitat d’escacs. I també contesta que sí que hi haurà zones lúdiques al voltant de les activitats esportives.

Gustavo Moltó.- pregunta pel tema del Bar del poliesportiu i les alternatives si hi haurà o es pot plantejar alguna,
com parlar amb bars de Cocentaina o similar, buscar alguna opció per a poder disposar de servei per a eixos
dies. 

Adrián.- contesta que la licitació del Bar del poliesportiu encara no està ni estarà per a enguany, que aquesta
licitació anirà vinculada a la del bar de San Cristòfol, i que sí que es buscaran alternatives o diferents opcions
com puguen ser foodtrucks o similar per a poder disposar de servei per a eixos dies. 

3. Bases ‘II Gala Vila de Cocentaina 2025’.
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Adrián.- comenta que fa uns dies es va reunir el Consell de Participació Ciutadana i li passem la paraula a Joan
Company el nostre representant al Consell per a que comente els temes tractats.

Joan Company.- comenta que per a ser guardonat a la Gala Vila de Cocentaina, que en principi serà el pròxim
gener de 2025, es pot presentar qualsevol, no hi ha restricció d’edat, i no te perquè ser nascut a Cocentaina,
sols que sí ha de tindre una vinculació amb l’entitat local i amb el poble de Cocentaina, i després ja es decidirà i
votarà per part de totes les entitats membres del consell. I també convidar a totes les entitats a que ens faciliten
qualsevol proposta per a les futures edicions, sols portem una realitzada i açò està encara en construcció. Pel
que qualsevol proposta serà benvinguda.    

4. Ordenança de convivència ciutadana i millora del funcionament al poliesportiu. 

Adrián.- comenta que com ja vos vam avisar per correu electrònic, fins el  dia 22 de març està el anunci a
exposició pública per a poder aportar qualsevol cosa per a tindre en compte a l’hora de redactar l’esborrany de
l'avantprojecte de la modificació de l’Ordenança de convivència ciutadana.    

5. Temporada piscina 2024.

Adrián.- comenta que aquest 2024 la temporada de piscina serà del 17 de juny fins el 8 de setembre, i que
l’accés serà mediant carnet de piscina o pagant la taxa per internet o amb datàfon en la taquilla, sense efectiu.
També que s’ha finalitzat la fase II de l’obra de millora en la piscina, que era del mur de la piscina al costat de la
pista d’hoquei i la pista coberta.   
  
6. Despatx extraordinari.

Adrián.- comenta els treballs de manteniment duts a terme, com les noves canastres del pavelló, el marcador
electrònic instal·lat a la pista d’hoquei, les xarxes noves a les porteries de futbol 7 de la morera, i el manteniment
de la gespa artificial efectuat als dos camps de futbol.
Per altra banda, s’han incorporat dos membres més al consell d’esports, com son el CD Po Eun Cocentaina, i el
Club Deportivo Handbol Comtat, i també hi ha hagut un canvi de directiva al Club Patinatge Artístic Cocentaina.
Per  últim,  comentar  que  s’està  tramitant  els  expedients  per  a  contractar  el  servei  de  Escoles  Esportives
municipals de Permanència que serà del 25 de juny al 31 de juliol, i les escoles esportives d’esports d’estiu que
serà de l’1 de juliol al 31 de juliol.    

7. Precs i preguntes.

Noelia Selles.- Comenta els problemes que tenen a la pista coberta sempre que hi cauen algunes gotes, plou o
la humitat els limita o inclús els obliga a suspendre competicions oficials i entrenaments, demanem que per favor
es puga treballar per a una millora que considerem necessària per a totes les entitats esportives i usuaris del
poliesportiu.

Adrián.- contesta que arrepleguem la demanda i que treballem per a una possible actuació d'arreplega d'aigües,
ja que un cobriment total o parcial resulta d’una despesa molt elevada que ara mateixa no es podria dur a terme,
però que treballarem per a que algun dia puga ser.   

Ximo Corbí.- pregunta per l’escola de permanència, ja que altres anys s’ha utilitzat la sala de dalts on l'escacs
realitza l’activitat, que si s’utilitza, l'escacs acabarem la setmana d’abans del 25 de juny.

Adrián.- contesta que encara no ho tenim tot tancat però que sí que iniciarem el curs el 25 de juny, et tindrem
informat al respecte.  

 
I no havent-hi més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20.00 hores, dels quals, com a secretari, que
ho confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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